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Met interesse de informatienota gelezen betr. de voorgenomen herinrichting van het Gedempt 
Achterom.
In deze nota beschrijft u ook de participatie in verschillende fases. Hierover onze vragen.

1. Waarom wordt de ondernemersvereniging betrokken bij de participatie?

antwoord Wij vinden het belangrijk dat bij het maken van het ontwerp de input van alle 
gebruikers van de straat wordt afgewogen. Ook ondernemers en hun leveranciers en 
bezoekers maken gebruik van het Gedempt Achterom. Daarnaast draagt een vernieuwd 
Gedempt Achterom bij aan het aantrekkelijk en vitaal maken van Medemblik centrum, 
dit is ook van belang voor ondernemers.

2. Bent u er van overtuigd dat de ondernemers aan het Ged.Achterom zich 
vertegenwoordigd voelen door deze vereniging? Weet u of zij lid zijn van deze 
vereniging?

antwoord Contact met de ondernemersvereniging is de eerste stap naar participatie met 
ondernemers, echter om deel te aan de participatie hoeven ondernemers geen lid te 
zijn van een ondernemersvereniging. 

3. Waarom worden in de eerste fase alleen de zg stakeholders bij het samenstellen van het 
PvE betrokken en niet de bewoners/omwonenden/stadsraad? Tegelijk schrijft u wel:
“Het zorgt voor betrokkenheid en eigenaarschap vanuit de omgeving“ Pas in de laatste 
(ontwerp)fase worden direct omwonenden en ik neem aan ook de stadsraad betrokken.

antwoord Wellicht hebben wij onvoldoende duidelijk omschreven wat we onder ‘stakeholders’ 
verstaan. Hier horen in onze ogen de Stadsraad en de omwonenden zeker bij. Zo willen 
wij een klankbordgroep oprichten waarin ook ruimte is voor bewoners/omwonenden.



Verder worden er diverse communicatiemiddelen ingezet om een brede doelgroep te 
bereiken en te informeren over het project en de participatiemogelijkheden.

4. Waarom worden alleen direct omwonenden betrokken, terwijl het, met name ivm de 
parkeerproblematiek, van belang is voor tenminste het gehele Oostelijk Stadsdeel?

antwoord Tijdens alle fases kan iedereen die dat wil deelnemen of reageren op de ontwerpen. 
Ons doel is immers dit plan integraal op te pakken. 

5. Waarom wordt de actieve buurtvereniging de Oosthoek niet uitgenodigd?

antwoord Bedankt voor uw suggestie, deze mogelijkheid gaan wij onderzoeken. 


